
Geachte Minister, 
 
Als jager , boswachter en natuurliefhebber maak ik mij ernstige zorgen over uw voornemen 
om de jacht op de haas en konijn te sluiten cq te beperken. 
Doordat ik veel in het veld ben kan ik concluderen dat de hazenstand bij ons goed is De 
konijnenstand is mede door konijnenziektes VHS en Myxomatose een op en neer gaande 
stand Daar wij vele uren besteden aan roofwildbestrijding Waar ook  soorten die niet op de 
wildlijst staan de vruchten van plukken ( Zoals bij ons de zeldzame nachtzwaluw).Hebben wij 
een gezonde en mooie wildstand in ons veld . 
Daardoor  zou ik het doodzonde vinden als er dan geen of weinig beheer nog zal 
plaatsvinden omdat velen er het nut er niet meer van in zullen zien of de mogelijkheid door 
sluiting ontnomen zal worden Wat wij overhouden zijn dan zeker niet haas of konijn. Maar 
vos en kraai ! Vele inheemse soorten zullen sterk afnemen of verdwijnen . 
 
Met vriendelijke groet, 
 


